
Wouter de Bruijne (ParkBee): 'Om te innoveren moeten
vastgoedeigenaren een product zien, geen asset'
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In de vijfde etappe stapt Wouter de Bruijne van ParkBee bij Thomas&Thomas in de Kever. De commercieel
directeur van de snelgroeiende proptech startup praat over innovatie, vastgoed en parkeren. Wat is er nodig
om innovatie in de vastgoedsector te versnellen? “Een andere mindset. Vastgoedeigenaren moeten hun
vastgoed niet meer als asset zien, maar als een product.”

In het nieuwe seizoen van Thomas & Thomas rijdt de Kever opnieuw op digitale roadtrip door het vastgoedland
op zoek naar innovatie. Dit keer sparren Jurjen Thomas & Thomas Zwart met kleurrijke professionals hoe zij
digitalisering inzetten. Wat gaat goed? Wat gaat er mis? Wat levert het op? Je ziet het in het twaalf
afleveringen.

Meer weten? Kijk op www.osrewoningdossier.nl en www.realmark.nl

Kimberly Camu
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